
Protokół z   XXVII Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 21  października 2016  r. 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał zebranych, stwierdził, że w sesji biorą udział wszyscy radni, 

następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie burmistrza z okresu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5.          Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r.  

b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 

2016 na zadania inwestycyjne. 

c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Zaklików z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2017 rok. 

d) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zajmujących 

niektóre stanowiska, a także nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy 

obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin; 

e) wysokości oraz szczegółowych warunków przyznawania i wypłacania 

nauczycielom dodatku mieszkaniowego;  

f) uchwalenia regulaminu  kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego 

funduszu na nagrody dla nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Zaklików za 

ich osiągnięcia w pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, realizacji 



zadań związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w czasie zajęć 

organizowanych przez szkołę oraz realizacji innych zadań statutowych szkoły. 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, M. Balbier zaproponował, by wykreślić z porządku obrad pkt 6 f, 

gdyż Komisja musi dokładnie przeanalizować projekt uchwały.  Burmistrz zaproponował, by 

wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości oznaczonej nr ew. 1448 położonej  w obrębie Lipa i 

jednoczesne obciążenie jej służebnością przesyłu. Wyjaśnił, że chodzi o przejęcie na rzecz Gminy od 

PKP ul. Wojska Polskiego w Lipie. 

Za wnioskiem Komisji Oświaty w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 6f radni zagłosowali 

jednogłośnie. Za wnioskiem Burmistrza o rozszerzenie porządku obrad radni zagłosowali 

jednogłośnie. Porządek obrad wraz z poprawkami przyjęty został jednogłośnie. 

 

Ad. 2. 

Protokół z XXVI Sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie. 

Ad.3. 

Sprawozdanie z okresu między sesjami przekazane zostało radnym przed rozpoczęciem obrad. Radny 

D. Chmielewski zapytał, jak wygląda sprawa przejmowania od PKP innych ulic w Lipie. Burmistrz 

wyjaśnił, że trzeba cierpliwie czekać, gdyż kilka działek, którymi zainteresowana jest Gmina przylega 

do remontowanej linii kolejowej i PKP nie może ich przekazać. 

Nikt z radnych nie miał pytań do sprawozdania. 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o pismach, które wpłynęły w okresie między sesjami: 

- mieszkańców Lipy  w sprawie ul. Wojska Polskiego; 



- rodziców dzieci uczęszczających do grupy młodzieżowej KS CZARNI Lipa- radny J. Żelazny 

poinformował, że Komisja Oświaty zaproponowała zwiększenie środków na kluby sportowe o 10 tys. 

zł, z przeznaczeniem na drużyny młodzieżowe; 

- odczytane zostało także pismo zatytułowane „Inicjatywa mieszkańców Zaklikowa”. 

Ad.5. 

Dyrektor GZEAS, P. Gilewicz rozdała radnym poprawioną wersję sprawozdania. Nikt z zebranych nie 

miał pytań. 

Ad.6. 

Podjęcie uchwała w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r.;  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pani skarbnik przedstawiła 

autopoprawkę zawierającą 6 tys. zł na OSP w Starych Barakach oraz1700 zł do oczyszczalni ścieków.  

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 

2016 na zadania inwestycyjne. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Zaklików z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2017 rok. 

Pracownik Urzędu Miejskiego, A. Koch przedstawił założenia uchwały, podkreślił, że w bieżącym roku 

po raz pierwszy zrealizowano w oparciu o program współpracy kilka projektów, poinformował, że 

Gmina będzie kontynuować tego typu inicjatywy. Radna A. Mikusek zapytała, kiedy stowarzyszenie 

będą mogły wystąpić o środki. A. Koch wyjaśnił, że po uchwaleniu budżetu będzie można ogłosić 

konkursy. Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

d) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zajmujących 

niektóre stanowiska, a także nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy 

obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin; 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 



e) wysokości oraz szczegółowych warunków przyznawania i wypłacania 

nauczycielom dodatku mieszkaniowego;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 1448 położonej  w obrębie Lipa i jednoczesne obciążenie jej 

służebnością przesyłu -uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.7. 

Radna A. Mikusek zapytała czy doprowadzona zostanie woda do budynku socjalnego oraz 

zaapelowała o zainstalowanie tam lampy. Zapytała, czy możliwe jest, by zmienić godziny kiedy świecą 

lampy. Burmistrz poinformował, że nie zamierza wydłużać czasu świecenia lamp. Radny K. Oszust 

poprosił, by nic nie zmieniać przy oświetleniu. Radny D.  Mróz poinformował, że na Irenie lampa 

oświetla las, radny D. Chmielewski poprosił o zainstalowanie lampy przy parkingu koło szkoły i 

ośrodka zdrowia. Zwrócił też uwagę na konieczność usunięcia przewróconej przez wiatr wierzby koło 

basenu. Radna M. Kulpa zwróciła uwagę na brak widoczności przy wyjeździe z ul. Turystycznej w 

Zaklikowie. Radny J. Gajowiak poprosił o wycięcie gałęzi na drodze na Radną Górę. Zastępca 

Przewodniczącego Rady, A. Sieczkoś stwierdził, że nie wystarczy tylko budować nowe drogi i chodniki, 

trzeba jeszcze o nie zadbać. Następnie zapytał o wiatę przystankową w Szelinie. Sekretarz Gminy, A. 

Łosek poinformowała, że jest już postanowienie o wstępnym projekcie podziału działki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, by przed zbliżającymi się świętami wysypać kamień koło 

cmentarza w Lipie. Następnie zasygnalizował konieczność poprawy przejazdu kolejowego. Sołtys lipy, 

W. Pęzioł zwrócił się o sprzątanie placu targowego w Lipie. Sołtys Kolonii Łysaków, R. Łosek 

podziękowała za wybudowaną do wsi drogę. Radna M. Kulpa zapytała, kiedy będzie na drodze 

położona nawierzchnia. Burmistrz wyjaśnił, że zwykle trzeba 2-3 lat,  ale jeśli Rada tak zdecyduje, 

można robić asfalt nawet w przyszłym roku. 

Ad.8. 

Wobec braku dalszych pytań i wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady XXVII Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

Protokolant       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

        Mirosław Mach 

 

 


